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I N T E R P E L A C J A 

dot. oznakowania tabliczkami informacyjnymi ciekawych obiektów w mieście 
i sadzenia krzewów jadalnych 

 

 W dn. 8. czerwca br. uczestniczyłam w spacerze dendrologicznym w Parku Marii 

Konopnickiej, poprowadzonym przez Pana Bronisława Szmita. Wraz ze mną wielu 

miłośników przyrody. Prowadzący opowiadał o najciekawszych jego zdaniem okazach 

drzew i krzewów tego parku. Jednym z nich jest kasztanowiec francuski, jeden  

z nielicznych tego typu drzew w Polsce. To już dosyć okazałe, wiekowe drzewo znajduje 

się tuż przy wejściu od strony mostu 3-Maja, przy kamieniu zawierającym datę powstania 

tego parku. W związku z tym uważam, że warto wyeksponować jego historię (w tym jak 

powstała taka odmiana), stawiając przy nim tablicę informacyjną, co może stać się 

ciekawostką również dla turystów odwiedzających miasto, którzy choćby poprzez 

wykonywane przy nim fotografie zamieszczane później np. w mediach społecznościowych 

będą przyczyniać się do promocji Ciechanowa. 

 Przypominam przy tej okazji o mojej interpelacji ws. umieszczenia tablicy 

informacyjnej przy pomniku Ciechana w sąsiednim Parku im. Jarosława Dąbrowskiego 

(warto też go odnowić, nasadzić przy nim niską roślinność ozdobną, postawić jakieś ławki), 

jak i tabliczkach przy innych jeszcze nie oznakowanych obiektach w mieście. 

 Po ww. spacerze rozmawiałam z Mieszkańcami, m.in. o tym, że warto sadzić  

w naszym mieście na odpowiednich skrawkach zieleni krzewy jadalne typu dereń, rokitnik, 

aronia, pigwa, a może nawet małe drzewka owocowe, pozwalając zbierać z nich owoce. 

Byłoby to połączenie przyjemnego z pożytecznym. 
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